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Zápis z 10. jednání předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  
 
Mordové rokle, 18.září 2021 
 
  
Přítomní:  JUDr. Krabička, T. Kožený, J. Kropáček, M. Véber 
Ostatní omluveni 
 
 
ad1) Kontrola plnění úkolů: 
JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva a zhodnotil plnění stávajících 
úkolů, kdy uvedl, že úkoly z předsednictva a VV se průběžně plní.  
Zvlášť poukázal na plnění úkolu ze strany krajských koordinátorů směrem k p.s., které doposud 
nezaplatily členské odvody, neprovedly členskou schůzi v roce 2021 a neprovedly změnu a úpravu 
svého názvu. 
Taktéž je nutno provést výzvu prostřednictvím webových stránek ke členům AVZO k podávání návrhů 
na změnu stanov a k nákupu 1000 ks propisek s logem AVZO. Oba úkoly do zasedání VV zajistí T. 
Kožený.  
 
ad2) JUDr. Krabička seznámil s přípravou zasedání VV, které proběhne dne 20.11.2021 v Chebu na 
sekretariátu. Účast všech členů VV- krajských koordinátorů je nutná, taktéž budou pozváni členové KK 
a samozřejmě předsednictvo AVZO.  
Je nutno projednat a schválit rozpočet pro rok 2021, vzít na vědomí zprávy předsedů RDM a Rady 
střelectví.  
Projednat návrh změn směrnice pro udělení čestných titulů – návrh připraví JUDr. Krabička. 
Projednat a příp. schválit návrh směrnice pro trenéry - připraví T. Kožený. 
Rozhodování o návrhu na zrušení p.s., které neuhradily odvod členských příspěvků, schválení plánu 
práce předsednictva a VV, souhlas s prodejem nemovitého majetku, projednání návrhu usnesení do 
14. zasedání VV. Samozřejmostí je zpráva předsedy o činnosti předsednictva o činnosti VV.  
Dále členové předsednictva projednali předběžné složení pracovního předsednictva, návrhové 
komise, zapisovatelky a ověřovatele zápisu. 
Občerstvení a ubytování zajistí M. Véber, který zjistí možnosti ubytování u jednotlivých členů VV. 
 
ad3) JUDr. Krabička seznámil přítomné se stručným plněním rozpočtu AVZO TSČ ČR, se stavem 
likvidací zrušených p.s., s dluhem p. Havelky, se zůstatkem bankovního účtu AVZO. 
M. Véber seznámil přítomné s odvody členských příspěvků k 15.9.2021, kdy doposud takto neučinilo 
29 p.s. Pan Véber zajistí kontaktní jednání (e-mailem, tel) s předsedy p.s., které doposud neuhradily 
členské odvody. 
 
ad4) Pan Kožený seznámil přítomné o čerpání dotace z MO ČR, kdy je reálné uskutečnit 9 plánovaných 
střeleckých soutěží s dotací MO ČR. Bude jednat i s organizátory v JM kraji, Moravskoslezském kraji 
apod.  
Zároveň připraví průběžné zhodnocení poskytnuté dotace k 30.9.2021. 



JUDr. Krabička informoval přítomné, že doposud nebyly vyhlášené programy od MŠMT, NSA, MO ČR 
k poskytnutí dotací na rok 2022. Je nutné to sledovat.  
 
ad5) JUDr. Krabička informoval přítomné o zprávě o odstranění nedostatků zjištěných kontrolní komisí 
AVZO TSČ ČR při kontrole dne 13-14.2021 ze dne 9.8.2021, která byla schválena a předsedou bude 
zaslána předsedovi KK.  
M. Véber seznámil přítomné se zprávou o přemístění a činnosti sekretariátu AVZO TSČ ČR v Chebu. 
Členové předsednictva se seznámili se soutěží STO, s jejím začátkem a průběhem a vyslovili 
poděkování organizátorovi v čele s J. Kropáčkem za dobrou přípravu a průběh závodu. 
 
 
ad6) závěr 

JUDr. Krabička dnešní jednání ukončil v 13:30 hodin s  tím, že následovala poté prohlídka závodu STO 

vč. focení.  

Dále uvedl, že další 11. předsednictvo bude svoláno na den 19.11.2021 na sekretariátu v Chebu od 17 

hod. 

 

Zapsal: JUDr. V. Krabička  
 
                    
                      JUDr.  Vítězslav Krabička      
        předseda                      
  

 


